
PROTOKÓŁ 
 

Z POSIEDZENIA RADY BUDŻETU OBYWATELSKIEGO NR 3/2020 z dnia 03 marca 2020 
 
Miejsce spotkania: Sala Kupiecka, Plac Wszystkich Świętych 3-4, godz. 16.30-18.30. 
 
W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Członkowie Rady Budżetu Obywatelskiego (Rada) w składzie przewidzianym w § 1 
zarządzenia nr 1985/2019 Prezydenta Miasta Krakowa z dnia 05.08.2019 roku,  

2. Pan Łukasz Filipiak - wnioskodawca projektu OM.145/15, pt. „Tor samochodowy” 
3. Pan Marek Długosz - przedstawiciel wnioskodawców projektu OM.167/16 pt. „Skrzydła 

Krakowa”  
4. Pan Łukasz Wantuch - Radny Miasta Krakowa.  

Wszyscy zebrani potwierdzili swoją obecność podpisem na  liście stanowiącej załącznik nr 1 do 
niniejszego Protokołu. 
 
Posiedzenie otworzyła Współprzewodnicząca Rady Pani Angelika Kuczaj, przywitała zebraną 
Radę oraz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. otwarcie posiedzenia RBO, 
2. podział środków, omówienie głosowania przez Członków RBO w sprawie 

algorytmów, 
3. strategia promocji VII edycji BO, przedstawienie założeń przygotowany przez 

Wydział Komunikacji Społecznej UMK, 
4. przyjęcie rekomendacji dla Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie projektów 

BO.OM.167/16 „Skrzydła Krakowa” i BO.OM.145/15 „Tor samochodowy”. 
 
Rada przyjęła plan posiedzenia. 

 
Współprzewodnicząca Rady Pani Angelika Kuczaj odczytała przesłaną przez Zarządu Dróg 
Miasta Krakowa opinię dotycząca możliwości realizacji zadań o charakterze inwestycyjnym w 
trybie jednorocznym oraz poinformowała, że w dalszym ciągu oczkuję na opinie z Zarządu 
Infrastruktury Sportowej i Zarządu Zieleni Miejskiej. Rada przyjęła do wiadomości stanowisko 
ZDMK.  
 

Pani Współprzewodnicząca mimo sprzeciwu z sali zmieniła kolejność posiedzenia przechodząc 

do punktu czwartego posiedzenia. Odczytała zapisy Regulaminu dotyczące postępowania 

w przypadku kiedy projekt nie może zostać zrealizowany i opis projektu o numerze 

BO.OM.145/15 pt. „Tor samochodowy”. Głos zabrał Pan Szczęsny Filipiak, a następnie Łukasz 

Filipiak (autor projektu), przedstawiając swoje stanowisko oraz działania podjęte przez niego 

oraz innych zainteresowanych osób tak by projekt udało się zrealizować. W dyskusji głos zabrali 

Pan Krzysztof Kwarciak – Radny Dzielnicy VII, Pan Adam Migdał – Radny Miejski, Pani Urszula 

Rutka – Członkini RBO. 

Przegłosowano wniosek o wstrzymanie się z wydaniem Rekomendacji za usunięciem zadania 

z listy zadań realizowanych BO miasta Krakowa.  

Głosowało: 13  Za: 8 Przeciw: 3 Wstrzymało się: 2 

Następnie Rada dyskutowała nad drugim projektem o numerze BO.OM.167/16 pn. „Skrzydła 

Krakowa”. Po odczytaniu opisu oraz aktualnych informacji dot. postępów realizacji tego zadania 

głos zabrał Pan Marek Długosz – przedstawiciel Wnioskodawców.  Po wysłuchaniu stanowiska 



wnioskodawcy oraz pytaniu Pana Radnego Artura Buszka skierowanego do Pana Dyrektora 

Mateusza Płoskonki dot. Regulaminu, Rada zgodziła się na przełożenie rozpatrzenia sprawy do 

momentu wysłuchania opinii Dyrektorów Wydziałów Sportu, Komunikacji Społecznej i 

Wydziału ds. Turystyki.  

 

Kolejnym poruszanym tematem była dyskusja nt. podziału środków w tegorocznej VII edycji BO, 

środków na promocję w dzielnicach oraz kwoty przeznaczonej na  budżet obywatelski w roku 

2021.  

Koniec posiedzenia godzinna 18.20 

 

Protokołował: Sebastian Kowalski Wydział Polityki Społecznej i Zdrowia UMK  

 
 
 
 
 

Protokół zatwierdziła: 
 
 

……………………………………………….. 
Angelika Kuczaj 

Współprzewodnicząca Rady Budżetu Obywatelskiego 
 

 
 


